
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                                         PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                                                        Kokous 2/2014

19.2. klo 17
Wilhelmiinan konditoria, klo 20 alkaen Coffee Housessa

Läsnä: johtokunnan jäsenet Teemu Tenhunen (pj), Jani Mähönen (1–), Lasse Vuori, Esa 
Rantakangas, Kaisa Peltonen, Visa Vaara (1–) ja Samuli Rinne sekä jäsen Touho 
Häkkinen (1–5.6).

1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:47. Sihteeriksi valittiin Samuli Rinne ja 
pöytäkirjantarkistajaksi Esa Rantakangas.

2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin.

4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Tarkistettiin.

5.   Ilmoitusasiat

5.1    Huoltokurssi
29.1. kasattiin ja oiottiin kiekkoja, paikalla oli yli 10 osallistujaa. Seuraava kerta ke 
5.3. klo 18-20 Mataralla, aiheena voimansiirron huoltaminen.

     5.2    Pyöräilyvaikuttamiskuulumisia
• Ryytipolun ja Sulkulantien katusuunnitelmaa sekä Lutakon sataman 

puistoalueen remonttisuunnitelmaa kommentoitu liikenneryhmän voimin.
• Ahdinkadun ja Keskikadun risteyksen remonttisuunnitelma nähtävillä, 

muistutus tekeillä.
• Vaajakoskentie Aholaidasta Halssilanperälle menossa remonttiin, meiltä 

kyselty epävirallisesti kommentteja siihen, tekeillä.
• Valtakunnallista pyöräilynedistämisyhdistysten yhteistä Hylätyt pyörät 

taloyhtiöissä -ohjetta edistetty, pyritään saamaan valmiiksi lähiaikoina.
• Keskusteltiin yritysten sosiaalitiloista työmatkapyöräilyn kannalta. Voitaisiin

yrittää parantaa mm. suihku- ja säilytystiloja. Luodaan GDriveen 
dokumentti aiheesta, pyritään laatimaan ekana aiheesta juttu 
Kaupunkifillariin.

 5.3    Ohjaajakoulutus
Seuraava pyöräilynohjaajakoulutus tulossa maalis-toukokuussa. 8 jypsiläistä 
ilmoittautunut tähän mennessä ja muutama muualta Suomesta. Kevään aikana 
yritetään saada valmiiksi Ohjaamisen startti -koulutusosio eli eka taso ohjaajien 
koulutusjärjestelmässä. www.jyps.fi/ohjaajakoulutus

http://www.jyps.fi/ohjaajakoulutus


5.4    Ohjaajien kevätkokoontuminen 15.2.
Pidettiin Majakoskella, paikalla noin 30 ohjaajaa. Käytiin läpi seuran viime vuosi 
ohjaamisen näkökulmasta sekä suunniteltiin kevään ja kesän toimintaa. Tehdään 
kokoontumisesta vuosittainen perinne. Jatkossa voidaan myös kerrata ohjaamisen
perusasioita.

5.5    Jyväskylän pyöräilykartta
Uusimmatkin kommentit lähetetty kaupungille. Ilmestyy toivottavasti kevään 
Pyöräilyviikolle, ollut tekeillä jo vuoden.

5.6    Vuoden 2014 pyöräretket
Kevään pitkää ulkomaan retkeä ei ole ehditty varailla, kun Teemulla muita 
kiireitä. Kesän retkikalenteria suunniteltiin ohjaajakokoontumisessa. Pyritään 
sisällyttämään mukaan joitain yönyliretkiä. Mietittiin myös matkatoimistojen tms. 
organisoimia pitkiä retkiä.

 5.7    Pyöräilyviikko ja We Cycle Keski-Suomi 2014 -hanke
27.1. oli edellinen suunnittelupalaveri, seuraava 26.2. Valtakunnalliseksi 
Pyöräilyviikon teemaksi valittu "Seniorit satulaan". Liikennevirastolta odotellaan 
päätöstä tämän vuoden valtionavusta, viime vuodenkaan valtionavun toisesta 
erästä ei ole vielä  maksatuspäätöstä. Uudet Pyöräilyviikon nettisivut tekeillä. 
Mahdollisesti tehdään yhteistyötä Muotipäivien kanssa tapahtumalavan ja 
päätapahtumapäivän osalta. Pyöräilyviikon ohjelma muuten edistyy koko ajan. 
Vaikuttajien Pyöräilyssä todennäköisesti keskustelupaneeli. Mietittiin viikon 
järjestelyjä. Jämsän ja Äänekosken Pyöräilyviikot viikolla 21. Yliopiston 
pyöränhuoltotapahtuma lauantaina 12.4. Katuajojen kevään kalenteri selvillä. 
Muita tapahtumia ei ole vielä ehditty suunnitella. Hankkeen kautta tilattiin Pieniä 
perhepyöräilyoppaita JYPS-logolla, tulivat juuri painosta. Myös I Cycle JKL 
-logolliset jousiheijastimet ja kynät saapuneet. Mietittiin pitäisikö tuotteista ottaa 
pientä maksua.

 
      5.8    Lenkinvetäjien ohje ja turvasuunnitelman päivitys

Tekeillä yhä vain. Wikisivusto turvasuunnitelmasta? Jani voi mahdollisesti edistää 
turvasuunnitelmaa.

5.9    Jyväskylän opiskelijapyöräjärjestelmän tilanne
Etenee hyvää vauhtia. Edellinen palaveri oli 11.2. ja seuraava 4.3. HUMAK tullut 
mukaan, heiltä tulossa opiskelija projektipäälliköksi ja ehkä muutamia avustajia.
Kankaalta varattu vanha kuntosali pyörien säilytykseen ja korjaamiseen. Meille 
oma avain tiloihin, joten pyöriä voidaan korjata omien aikataulujen mukaan. 
Kunnostettujen pyörien luovutus Liikkujan viikolla Auton vapaapäivänä ma 22.9. 
Pyöriä tulossa KOASilta ja muilta tahoilta.

5.10  Uusia toimihenkilöitä
BMX-vastaavana aloitti Outi Leinonen, siirtynyt JYPSiin, sekä freeride- ja 
alamäkiajovastaavana Juhana Koivisto.

     



5.11  Vauhtijaoston perustaminen
Vauhtijaosto perustettu suunnitelmien mukaan. Mukana enduro, BMX, freeride ja 
alamäkiajo. Mahdollisesti myös trial. Jani Käyhty toimii enduron vastaavana. 
Laajavuoreen tulossa pumptrack kevään aikana, pyritään järjestämään siihen 
pohjautuen ohjattua toimintaa erityisesti junnuille. Vauhtijaostoon ja ohjattuja 
tapahtumia varten ollaan kasaamassa ohjaajarinkiä. Laajavuoreen yritetään saada
pidemmän tähtäimen kehittämissuunnitelmaa. Kesän aikana vedetään muun 
toiminnan ohella lyhyitä endurolenkkejä.

5.12 Seuravaatteiden tilanne 
Tilausta kasaillaan tällä viikolla, lähtee varmaan ensi viikolla. Alustavasti tilataan 
aiempaan tapaan noin tuplamäärä seuralaisten tilauksiin verrattuna. Trimtexin 
kanssa tehty 1+2-vuotinen diili seuravaatteiden toimittamisesta ja yhteistyöstä. 
Saadaan Trimtexiltä mm. lisää alennuksia.

5.13  Wattbike-yhteistyö
Outi Ilves selvittänyt, että saisimme JYPS-käyttöön kevääksi kaksi Wattbike-
kuntopyörää. Pyörien sijoituspaikka selvittelyssä. Mahdollisesti tänä vuonna 
tulossa myös Wattbike-kisa Jyväskylään.

5.14 Seuraesitteet
Seuraesitteet tulivat painosta, painettiin samassa yhteydessä 
Perhepyöräilyoppaiden kanssa.

6.   Talous- ja jäsenasiat
 6.1   Talous- ja jäsenkuulumiset

Uusia jäseniä tullut vähemmän kuin tammikuussa, kuitenkin useampia viikoittain.

      6.2   Tiedoksi laskut ja maksut
Kokouksessa oli laskuja tiedoksi 3629,35 euron arvosta.

 6.3   Jäsenrekisterijärjestelmän tilanne
Järjestelmä toimii selainpohjaisesti. Uusi versio tekeillä nettivastaava Timolla, 
yritetään saada julkaistua helmikuun aikana, jotta saadaan jäsenkortit ja 
jäsenmaksulaskut ajallaan eteenpäin.

    6.4   Seuratoiminnan rahoittaminen ja yhteistyökumppanien hankkiminen
Hjallerin, www.hjalleri.fi, kanssa tehty sopimus yhteistyökumppanien 
hankkimisesta seuralle. Sopimuksen ulkopuolella perinteiset yhteistyökumppanit ja
niiden kilpailijat. Mm. Trimtex, Laakkonen, Ride, Starkki, Asko, PowerBar ja Inmics
seuran yhteistyökumppaneina.

http://www.hjalleri.fi/


6.5   Talousohjesäännön päivitys
Hyväksyttiin vuoden 2014 talousohje. Muutettiin korvaukset vastaamaan 
Verohallinnon uutta korvaussäännöstöä ja Valo ry:n ohjetta sekä vuoden 2014 
hyväksyttyä budjettia. Vuosikorvaukset maksetaan toteutuneen toiminnan ja 
taloustilanteen mukaan syksyllä. Pyöräilyviikko ja We Cycle Keski-Suomi 2014 
-hankkeen ja junioritoiminnan osalta korvaukset päätetään myöhemmin, kun 
tiedetään rahoitustilanne paremmin. Huolto- ja esittelytapahtumien sekä lenkkien 
ja retkien järjestämisestä maksua vastaan ulkopuolisille päätettiin maksaa 
järjestäjille ja ohjaajille tapahtumakohtaisesti 10–20 €. Ohjeen työkorvaus- ja 
vakuutustietojen ajankohtaisuuden voisi tarkistaa. Ohje on pöytäkirjan liitteenä. 

7.   Kilpailutoiminta 2014
      7.1   Varmistuneet kilpailut

Setämies-talvienska 19.3., Harju MTB 17.5., Laajavuoren MTB-enduro 12.6., MTB
Marathon Laajavuori 14.6. ja Leppälahtitempo 27.8.

     7.2   Laajavuoren pyöräilypäivä ja Pimeäpyöräily
Keskusteltiin tapahtumien ajankohdista. Pyöräilypäivä, sisältäen mm. 
koulujenvälisen pyöräilytapahtuman ja Laajavuori MTB:n tiistaina 2.9. tai 
keskiviikkona 3.9. Pimeäpyöräily lauantai-iltana 6.9., seuraavana päivänä 
Tähtisadejoajot, joten voisi houkutella väkeä molempiin.

      7.3   Ajanottojärjestelmän tilanne
Ensimmäinen porttipari rakennettu. Tekniikka kasaillaan maaliskuun alussa.
Tampereelta vielä ilmaisia tarvikkeita saatavilla, pyritään noutamaan lähiaikoina.
Päätettiin selvittää toisen porttiparin rakentaminen samalla kertaa, Teemu selvittää
kustannukset ja tilanteen. Toinen porttipari mahdollistaisi linjatyyppisten kisojen 
järjestämisen helpommin ja vaikkapa väliaikojen saamisen maastosta 
kierroskisoissa. Päätettiin hankkia Enymindilta ajanotto-ohjelmisto järjestelmään, 
kustannus 250 €.

      7.4   Opastekylttien täydennyshankinta
Hannu päivittänyt opastekylttimateriaaleja ajan tasalle. Teemu selvittänyt tilausta ja
hintoja, tilattaneen Kopioteamilta muutamilla sadoilla euroilla lähiaikoina. Kyltit 
tarpeen erityisesti kisoihin mutta myös muihin tapahtumiin.

     7.5   Uusien kilpailunumeroiden hankinta
Teemu selvittänyt uusien kilpailunumeroiden vaihtoehtoja ja kustannuksia, 
tarjoukset pyydetty 4 firmalta. Päätettiin varata noin 500 euroa hankintaan. 
Selvitellään ensin vaihtoehtoja vielä tarkemmin.

8.   Kevätkokous 2014
Päätettiin järjestää torstaina 10.4. klo 18. Esa selvittää tilan Mataralta.

9.   Seuralehti 1/2014
Lehden deadlineksi päätettiin ke 12.3. Juttuja tarvitaan, voi toimittaa suoraan Hannulle. 
Lehteen myös kyselyä sähköpostiosoitteista ja pdf-lehden tilausmahdollisuudesta. Mietittiin
lehteen mahdollisesti tulevia juttuja.



10.  Muut esille tulevat asiat
Osallistutaan Sitran ja JAPAn Resurssiviisas asuminen -hankkeeseen. JYPS toimii 
hankkeessa maksullisena konsulttina. Ehdotetaan konsultoinnin kustannukseksi noin 1000
euroa. 3.3. hankkeen avaustilaisuus, Teemu ja Samuli menossa.

11.  Seuraava kokous
Torstaina 20.3. klo 16, aloitetaan lehtien postituksella.

12.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.58.

Teemu Tenhunen Samuli Rinne Esa Rantakangas
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkistaja


